
MØTEBOK

Oppdal menighetsråd
Møte nr. 1 - 2025

Møtested: 
OMM.

  

 Dato : 
Tirsdag 7 Januar

 Tid : 
19.00 – 21.00

AGENDA:

Sak nr. Registrering. 
Til stede:
Audny Illøkken Leder
Ivar Lauritzen Nestleder
Øyvind Vognild Sokneprest
Inger Marit Austrheim Medlem
Anne Karin Lågeide Medlem
Mary Rønning Svisdal Medlem
Anne Snoen Flatmo Medlem
Odd Jostein Liabø 1 Vara

2025/1 Godkjenning innkalling.
Vedtak: Godkjent.

2025/2 Godkjenning møtebok 04.12.2024.
Godkjent møtebok skal signeres av 2 stk. og arkiveres.  
Vedtak: Møtebok godkjent og signert. Arkiveres. 

2025/3 Oppfølging: Hjemmeside.
Etablert prosjektgruppe. Første møte avholdt 13 Desember 2024.
Mål om at ny hjemmeside skal presenteres 1 April 2025.
Ansvar: Audny og Ivar

Status: Konstituering 13/12: Leder Ivar Horvli. Sekretær Ivar Lauritzen. 
Prosjektmedarbeider Audny Illøkken, som arbeider 1 dag i uka med prosjektet. 
Nytt møte 13/1 - 2025. Deretter møte hver 14 dag. Mandager fra kl. 13 – 15 i OMM. 

2025/4 Oppfølging: Kirkeverter. 
Ny liste for perioden 19 Januar til 10 Mai 2025 legges frem og ferdigstilles på MR-
møte 7 Januar.   
Status: Liste ble fremlagt og sendt rundt. Menighetsrådet skrev seg på der de kunne 
stille. Utgangspunktet 2 gudstjenester pr. MR-medlem. Inger Marit setter inn resten. 
Ferdig liste legges frem på MR-møte 4/2-25. 
Ansvar: Inger Marit

2025/5 Oppfølging: Årsplan og utvalg i 2025.  
Eget planmøte Tirsdag 14 Januar kl. 18.00 – 21.00 i OMM. 



Hvis noen vil ut eller inn i utvalg, behandles det på planmøte 14/1.
Noen utvalg må styrkes!
Forberede planmøte.
Status: Hver enkelt tar med aktivitetsplaner fra de utvalg de er med i. De 6 utvalgene
som er vedtatt prioritert i 2025, danner grunnlaget for årsplan 2025. Andre aktiviteter
som arbeidet på Madagaskar, temakvelder, oppfølging konfirmanter og turkomite vil 
være en del av årsplanen. Referat fra utvalgsmøte 12/11 vedlegges møtebok. 
Ansvar: MR. 

2025/6 Oppfølging: 
Valg av representant fra MR. i arbeidsgruppe for bispevisitas September 2025. 
Erstatter leder i Oppdal MR. 
Vedtak: Mary Rønning Svisdal valgt som representant fra Oppdal MR i 
arbeidsgruppen.
Saken flyttes til saker på vent, da Oppdal menighetsråd ikke skal ha saken til 
oppfølging på sine møter. 

Valg av leder og nestleder for året 2025.  
Vedtak: 
Leder 2025: Audny Illøkken valgt som leder for 1 år. 
Nestleder 2025: Ivar Lauritzen valgt som nestleder frem til 16/4 – 2025. 
Nytt valg av nestleder på MR-møte 1 April 2025. 
Saken avsluttes frem til 1 April.  

2025/7 Oppfølging: Velge kontaktperson til kirkens nødhjelp for 2025.  
Vedtak: Oppdal MR går inn for at ny prest på Lønset Kristine Berg, velges som 
kontaktperson. Øyvind Vognild formidler dette videre til Kristine Berg. 
Saken avsluttes. 

2025/8 Oppfølging: Kirkeofringer 2025.
Inger Marit og Mary lager forslag til ofringer i 2025. Legges frem for vedtak på 
MR-møte 7 januar. Liste med aktuelle organisasjoner sendes ut på forhånd. 
Ofringer er klar t.o.m. 11 Januar.
Vedtak: Plan og forslag til kirkeofringer fremlagt og gjennomgått på møte. Etter 
noen justeringer, ble plan for kirkeofringer 2025 vedtatt. Inger Marit følger opp saken
videre.
Saken avsluttes.  

2025/9 Ny sak: Årsmøte / festmøte 2024.
Vedtak:
Tid og sted: Torsdag 13 Mars kl. 19.00 i OMM.
Årsmelding: Ansvar Øyvind og Inger Marit. Bruk årsmelding 2023 som mal.
Tema på årsmøte:
- Status økonomi.
- Orientering om utvalgsarbeid i 2024.
- Orientering om prosjekt Madagaskar. 
- Underholdning.
Ansvar: Øyvind, Inger Marit og MR.  



2025/10 Eventuelt:

Ny sak: MR-møte i Mars, flyttes til Tirsdag 11 Mars.

Ny sak: Avvikhåndtering.
Det er over tid meldt om avvik knyttet til manglende varme i kirkene, manglende 
brøyting, blomsterpynting i forbindelse med gudstjenester og begravelser,  
og manglende innbetaling og rapportering etter ofringer. 
Dette er eksempler på avvik som må følges opp bedre! Når det er gjentatte avvik, så 
kan det tyde på manglende kvalitetskontroll. Det er uakseptabelt at det ikke er 
brøytet til begravelser eller at det ikke er satt på nok varme i kirkene! 

Fellerådet som arbeidsgiver, må nå snarest få på plass rutiner og system, der det 
skrives avviksmelding for hvert avvik. 
Avviksmelding sendes til kirkeverge med kopi til leder i fellesrådet, og ledere i 
Oppdal og Lønset menighetsråd. Kirkeverge og stab må behandle og følge opp 
avvikene fortløpende. 

Det anbefales, at leder i fellesrådet som arbeidsgiver, har en jevnlig gjennomgang av
status på oppfølgingen av avvik med kirkeverge og stab. Hvorfor skjedde det avvik, 
og hva gjøres for at de ikke skal skje igjen. 

Tydelig ansvarsfordeling, og klare arbeidsrutiner og arbeidsinstrukser må på 
plass og følges opp!

På ukentlige stabsmøter, må meldte avik og oppfølging være fast tema. 

Oppdal menighetsråd vil også ha dette som punkt på agenda på MR-møter fremover.
 
Medlemmer i Oppdal menighetsråd som sitter i fellesrådet, tar opp saken på første 
møte i fellesrådet i 2025.
Ansvar: Fellesrådet, Anne Karin, Inger Marit og MR. 

Ny sak: Landsfestival i gammeldans arrangeres på Oppdal 30/7 – 3/8 – 2025.
Underholdning på gudstjeneste? Mary tar kontakt med Andreas Bjørkås og Øyvind 
Sandum og avklarer muligheten for deltagelse på gudstjeneste 
Ansvar: Mary

Ny sak: Samarbeid med Lønset MR.
Ivar Horvli fra Lønset MR har fremmet ønske om mer samarbeid mellom Lønset og 
Oppdal menighetsråd. Ønske om fokus på ungdomsarbeidet.
Status: Oppdal menighetsråd er positiv og ønsker mer samarbeid med Lønset 
menighetsråd. 
Det er stor aktivitet allerede, så evt. nye tiltak må foreløpig settes på vent.
Saken flyttes til saker på vent.      

Ny sak: Overføring av gudstjenester til Sykehjemmet, Boas og Sanatelltunet. 
Dette ble gjort da det var korona, så utstyr til dette skal være klart. 
Oppdal MR vil nå arbeide for at dette blir gjeninnført.
Ansvar: MR.



Ny sak: Gudstjenesteplan.
Hvem vedtar plan? Er det stab / adm, gudstjenesteutvalg, eller menighetsrådet?
Behov for avklaring. Saken følges opp, tema på neste MR-møte.
Ansvar: MR.
 
Ny sak: Ulsteinvik og gudstjenester.
Ulsteinvik har mye folk på gudstjenestene. Hva gjør det for å få flere folk til kirka? 
Invitere noen fra MR i Ulsteinvik til et møte med Oppdal MR. Eventuelt videomøte.  
Status: Kirkeverge og en representant fra MR i Ulsteinvik kan komme på MR-møte 
på Oppdal Tirsdag 4 Februar. Sette av 1 ekstra time på MR-møte. Alternativet er 
video / nettmøte. Anbefaler å gå inn på Ulsteinvik MR. sin nettside og lese deres 
årsmelding. 
Status: Saken utsettes inn til videre, da det er mange andre saker som må følges opp.
Saken flyttes tilbake til saker på vent

Ny sak: Satser på møtegodtgjørelser bør også generelt vurderes når vi starter på 
et nytt år.   
Ansvar: Audny

Ny sak: Bruk av skjermer i Oppdal kirke.
Status: Det ble ikke tid til å behandle saken på møte. Saken settes på agenda for MR-
møte 4/2 - 2025. 
Ansvar: Ivar og MR.

Neste MR-møte: Tirsdag 4 Februar kl. 19.00 – 21.00 OMM. 

Saker som er satt på vent:
DROP-INN vielse eller dåp.
Røros MR har fått med seg prestene til å ha DROP-INN vielse eller dåp.
Høre med Røros MR om erfaringene med dette.  

Noen tanker som kom frem på MR-møte 3/9.
- Vurdere hvor ofte det skal være nattverd. Tilbakemelding på at noen syntes det kan 
være vanskelig med ofte nattverd. Unnlater å møte på gudstjenester. 
- Få frem hva det skal ofres til. 
- Bedre og mer informative annonser. 

Frivillighet.
Staben på kirkekontoret utarbeider et forslag om organisering av frivillighetsarbeidet.
Legges frem for MR. for videre behandling.
 
Bispevisitas September 2025.
Arbeidsgruppe på 5 personer. Sokneprest, leder Oppdal MR, 1 fra Lønset MR, leder 
fellesrådet, og kirkeverge.
Første møte med prost 10 Desember 2024. 

Nettside. Min kirke.
Menighetsrådene legge inn sine planer.
Årsplanen blir et godt grunnlag. 


